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Kommunestyre 
 
 

 

Møtedato: 07.04.2022 Fra kl. 09:00 Til behandling: Sakene  

Møte nr: 3/2022 Til kl. 16:00 Møtested: Kommunestyresalen, 
administrasjonsbygget 

 
 
TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer Parti 
Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Geir Mosti AP 
Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Trine Nordvik Løkås AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Stian Stenberg FRP 
Christian Bringsli H 
Ketil Skår H 
Marianne Tverå H 
Ronny Borge H 
Siv Anita Johnsen Brekke H 
Ingelin Noresjø KRF 
Anne Helene Godding R 
Per-Gunnar Kung Skotåm R 
Audun Dahl SP 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
Richard Furnes Skagen SP 
Øystein Gangstø SP 
Ole Tobias Orvin SV 

 

Varamedlemmer Parti 
Bjørn Viggo Berg AP 
Gunn Lisbeth Pedersen AP 
Michael Sagnes FRP 
Audun Krarup Jonassen KRF 
Kjetil Sørbotten R 
Tor-William B. Paasche SV 

 

Andre: 
Berit Vestvann Johnsen 
Bjørn Olav Skoglund 
Ellen Beate Lundberg 
Erik Alvestad 
Kariann Skar Sørdahl 
Karl-Inge Borgen 
Ketil Hugaas 



Side 2 
 

Lena Holmstrøm 
Liss-Ane Simonsen 
Morten Pedersen 
Terje Valla 
Tom Seljeås 
Torill Mørkhagen 
Trond Heimtun 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 

Det var ingen merknader til innkalling. 

Merknader til sakslista: 

· Sak 22/22 trekkes av ordfører. Saken settes opp til kommunestyret 19. mai. 
· Anne Godding (R): Fikk beskjed om at sak 22/22 skulle trekkes i avisa. Burde vært en 

melding fra ordfører til kommunestyrerepresentantene. 
Ordfører beklager dette. Formelt trekkes ikke saken før i kommunesstyremøtet. 

Sakslista med merknader ble enstemmig godkjent. 

Merknader til dagsorden: 

· Taletid: Innlegg 3 minutter og replikk 1 minutt 
· Michael Sagnes (FRP): Ønsker  fremme uttalelse. Den er utsendt på epost. Oppleses 

senere. 
· Nils-Christian Steinbakk (AP): Uttalelse ang. fastlegesituasjonen i kommunen 
· Ole Tobias Orvin (SV): Uttalelse ang. atomvåpen. 

Spørsmål: Vil ordfører avholde folkemøte ang. konsekvensutredning sak 22/22? 
Dagsorden ble enstemmig godkjent. 

Ordfører ønsker å flytte formannskapsmøtet 6. mai til 5. mai. Beredskapsøvelsen som skulle 
avholdes 5. mai, er nå utsatt. Kommunestyret hadde ingen innsigelse til møteflyttingen. 

 

Inhabilitet: 
Karl Gunnar Strøm: Sak 32/22 

 

Orientering: Europeisk kulturhovedstad v/enhetsleder kultur og idrett Ketil Hugaas. 

 

Gunn Lisbeth Pdersen (AP) tiltrådte under enhetsleder kultur og idretts orientering. 
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Tom Vidar Karlsen orienterte om Sulis-filmen. 

 

Orientering fra NAV Indre Salten -Statistikk for kommunene i vertskommunesamarbeidet 
v/enhetsleder NAV Indre Salten Morten Pedersen. 

 

Orientering status fastlegene og utfordringsbilde - stopp i pasientflyten v/kommunalsjef Torill 
Mørkhagen og kommunedirektør Ellen Beate Lundberg. 

 

Nils-Christian Steinbakk (AP) fremmet følgende uttalelse: 
LEGESITUASJONEN I FAUSKE KOMMUNE 

Fauske kommunestyre vil uttrykke sterk bekymring for situasjonen i kommunens legetjeneste. 
På kort tid har 3 fastleger sagt opp sine stillinger, noe som gjør at 25 % av kommunens 
innbyggere står uten fastlege denne våren. 
 
Fastlegeordningen i Fauske kommune har vært både velfungerende og stabil. Bekymringen 
er stor og reell for at legetjenesten vil smuldres opp, når den reduseres eller tilføres flere 
oppgaver enn den har i dag, slik kommunestyret har vedtatt. Konsekvensene blir at det 
pålegges større belastning på de gjenværende leger, med flere pasienter på hver liste, 
kommunale tilsynsoppgaver som f.eks. tilsynslegeordningen i sykehjem blir dårligere og 
større vaktbelastning for de som er igjen på legevakt. 
 
Konsekvensene for innbyggerne og pleietrengende er en dårligere tjeneste med lengere 
ventetid og det vil påføre økt arbeidsbelastning for legene i kommunen og fordyrende 
vikarbruk i tjenesten. På grunn av legemangel har prisen for innleie av vikarer økt fra kr 1100 
pr. time til kr. 1900,- pr time, noe som tilsvarer en utgift for kommunen på ca kr. 60 000,- pr. 
uke. Dersom vi tar inn over oss legesituasjonen i mange andre kommuner, hvor antall leger 
øker, forstår vi at det vil bli en uholdbar og meget kostnadskrevende situasjon fremover.  
 
Fauske kommune må øyeblikkelig igangsette et arbeid for å beholde og rekruttere fastleger i 
kommunen. Et første grep er at kommunestyrets tidligere vedtak om å redusere med en 
fastlegehjemmel oppheves med øyeblikkelig virkning og at ordføreren tar initiativ til et møte 
med fastlegenes representanter for å få oversikt over situasjonen. 
 
Videre ber kommunestyret kommunedirektøren fremlegge en sak for kommunestyret hvor det 
synliggjøres hvordan rekrutteringsarbeidet og arbeidsbetingelser for legetjenesten  er tenkt 
gjennomført, både på kort og på lang sikt.  
 
Kassandra Petsa (FRP) tiltrådte under orientering helse og omsorg. 

 

Orientering Vestmyra skole v/rektor Karl-Inge Borgen. 

 

Ingelin Noresjø (KRF) tiltrådte under orientering Vestmyra skole og Audun K. Jonassen (KRF) 
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trådte ut. 

 

AP's uttalelse ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (8AP, 3RV, 2SV) 
stemmer. 

 

Ole Tobias Orvin (SV) fremmet følgende uttalelse: 
Atomvåpen utgjør en uakseptabel trussel mot oss alle. Av den grunn ble FNs 
atomvåpenforbud vedtatt av 122 land i juli 2017 og trådte i kraft 22. januar i 2021. Over 60 
norske byer og kommuner har nå signert appellen ICAN Cities Appeal der de ber regjeringen 
støtte atomvåpenforbudet.  
 
Dessverre har saken blir veldig relevant gitt den alvorlige situasjonen vi står i nå. Fauske SV 
ber om at denne appellen tas opp i kommunestyret 7. april og håper at vår kommune kan 
slutte seg til ICAN Cities Appeal gjennom et vedtak i kommunestyret. 
 
Teksten kommunestyret må vedta for å bli med i appellen er: 
 
Kommunestyret i Fauske er dypt bekymret for den alvorlige trusselen som atomvåpen utgjør 
mot lokalsamfunn verden over. Vi mener at innbyggerne våre har rett til å leve i en verden fri 
for atomvåpen. Enhver bruk av atomvåpen, enten bevisst eller på grunn av feil eller uhell, vil 
ha katastrofale, omfattende og langvarige konsekvenser for mennesker, samfunn og miljø. 
Derfor støtter vi FN-traktaten som forbyr atomvåpen, og oppfordrer den norske regjeringen til 
å bli del av avtalen. 
 
 
SV's uttalelse ble enstemmig vedtatt. 

 

Kassandra Petsa (FRP) fremmet følgende uttalelse: 
Drivstoffavgiftene må reduseres  
  
Norge står nå i en helt ekstraordinær situasjon. Folk har aldri opplevd høyere priser på bensin 
og diesel.  
  
Prisøkningen kommer på toppen av varsel om økte priser på en rekke andre varer. Dersom 
ingen ting gjøres med vanlige folks økte kostnader, vil dette til slutt ramme norske fylker og 
kommuner hardt.  
  
Nordland er et langstrakt fylke, med store avstander i distriktene. Mange, både i næringslivet 
og privat, er avhengig av bilen i hverdagen. I tillegg har vi liten mulighet til å benytte kollektive 
fremkomstmidler.  
  
Kommunestyret mener derfor at staten må bidra til å redusere kostnadene for husholdninger 
og næringsliv utenfor de største byene, for eksempel gjennom en kraftfull reduksjon av 
veibruksavgiften og CO2-avgiften på bensin og diesel, eller gjennom andre tiltak.  
  
Fauske kommune mener at staten kan bruke noe av de økte inntektene til å avhjelpe 
situasjonen for husholdningene og næringslivet.  
  
Fauske kommunestyre retter en henvendelse til Finansminister Trygve Slagsvold Vedum med 
sterk oppfordring om å fremme tiltak som setter en makspris på drivstoff ala det som er gjort 

https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1nX2Ch-00076h-56&i=57e1b682&c=nrqL5XkWYEmSbcao1mhEp_zUUdQQSmGnBiS3PU-X79JNe2cpguEBP1i6dXVi0dOylSfeYxQvRauy7eyv4iC62U4Ao9Raf1jubJefhEt1TdHXuSsvJSNOx5WtefOVU5ZlrgOjbJw9Ffx8-ouibVnkHcbBlz6ETRQZOJZF6t6-UbQhVgj1PHW3VQsvctz1Lsw9pSoYYWpf6xk_Zti4SNlvzbZcrpfkKs9t9v7Mhd0LGBXLaP4YtMyfDt6HRswku0lhMHsnZxCiRKqf3UtxlfVqgouT8pvWCSEn2VbJudPhfxDlVmOBK4souiL6O1LR6pbYSzZBDX_7SkkKnvfW2vHbXpWrbJU9oT9H-VatSnTpWrD_p1BtB-LpZUVx6RNLEnTsbo6fITKI07uO7m1PYH3wzHAlEksVn-0Kq2GRtpNuAvCSukMuMzYVJjbDNZ2tDxiKp1i-S3plvlMeeYdYnX40azOm8iZ8CVa9Akkit_9dnV2h2BpM6qmSbNxJA6TRfvHrF2K_fNvAsLf9VPJp4WhJtLCAZhRrA1epq8B4RH-aT4xLayrQUMVhjbKmbbQCd9EhvwQ_HUJsRceQxraOHNk4deBG1WA6R4M7WsqWHfOXkWne5JaFnSKAs9O40Q1Q1NXkvvJIe7GLvaBVgt9UWWUUIcyKtp-ZC4g6R4vw1dT_A30PTHMTvmCbw0afQyRp3on0
https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1nX2Ch-00076h-56&i=57e1b682&c=nrqL5XkWYEmSbcao1mhEp_zUUdQQSmGnBiS3PU-X79JNe2cpguEBP1i6dXVi0dOylSfeYxQvRauy7eyv4iC62U4Ao9Raf1jubJefhEt1TdHXuSsvJSNOx5WtefOVU5ZlrgOjbJw9Ffx8-ouibVnkHcbBlz6ETRQZOJZF6t6-UbQhVgj1PHW3VQsvctz1Lsw9pSoYYWpf6xk_Zti4SNlvzbZcrpfkKs9t9v7Mhd0LGBXLaP4YtMyfDt6HRswku0lhMHsnZxCiRKqf3UtxlfVqgouT8pvWCSEn2VbJudPhfxDlVmOBK4souiL6O1LR6pbYSzZBDX_7SkkKnvfW2vHbXpWrbJU9oT9H-VatSnTpWrD_p1BtB-LpZUVx6RNLEnTsbo6fITKI07uO7m1PYH3wzHAlEksVn-0Kq2GRtpNuAvCSukMuMzYVJjbDNZ2tDxiKp1i-S3plvlMeeYdYnX40azOm8iZ8CVa9Akkit_9dnV2h2BpM6qmSbNxJA6TRfvHrF2K_fNvAsLf9VPJp4WhJtLCAZhRrA1epq8B4RH-aT4xLayrQUMVhjbKmbbQCd9EhvwQ_HUJsRceQxraOHNk4deBG1WA6R4M7WsqWHfOXkWne5JaFnSKAs9O40Q1Q1NXkvvJIe7GLvaBVgt9UWWUUIcyKtp-ZC4g6R4vw1dT_A30PTHMTvmCbw0afQyRp3on0
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med makspris på kostnad for strøm.  
 
Uttale sendes; Finansminister Trygve Slagsvold Vedum  
  
                              Finanskomiteen Stortinget  
  
                              Nordlandsbenkene  
 
 
FRP's uttalelse ble vedtatt med 17 (3FRP, 5H, 1KRF, 3R, 5SP) mot 10 (8AP, 2SV) stemmer 

 

Svar på spørsmål 
Ole Tobias Orvin: 
Ordfører synes det er et godt forslag med folkemøte og vil ta det med seg. 

 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 08.04.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
019/22 Godkjenning av møtebok  

020/22 Referatsaker i perioden  
021/22 Politisk sluttbehandling - Kommuneplanens 

samfunnsdel med arealstrategier 2022-2034 
 

022/22 Prinsippavklaring vedrørende etablering - oppstart 
konsekvensvurdering 

 

023/22 Status omstilling Helse og omsorg - gjennomgang av 
administrativ struktur 

 

024/22 Vurdering av fremtidig deltakelse i Samordnet innkjøp i 
Nordland (SIIN) 

 

025/22 Oppfølging av vedtak - Tverrfaglig samarbeid i 
samhandlingsområdet oppvekst og kultur 

 

026/22 Etablering av kommunalt sekretariat i 
Helsefellesskapet Lofoten, Vesterålen og Salten – ny 
behandling i kommunene 

 

027/22 Rapportering av status på oppfølging av politiske 
vedtak i kommunestyret pr 24.03.22 

 

028/22 Innspill til bruk av Iris-fondet 2022  

029/22 Særutskrift fra kontrollutvalget sak 4/22 - Rapport 
forvaltningsrevisjon: Forebygging og oppfølgning av 
sykefravær 

 

030/22 Justering av frist opsjonsavtale Nordkraft/Shell  
031/22 Søknad om kjøp av tilleggsareal - Hammerveien 1, 

Søbbesva - Famko AS 
 

032/22 Økning av festeavgift for grav i Fauske kommune  

033/22 Interpellasjon til kommunestyremøte 7. april 2022 - 
Tilfluktsrom 

 

034/22 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 7. april 
2022 - Anmodning om bosetting av flyktninger 2022 
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019/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 1/2022 og 2/2022 godkjennes. 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 019/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 1/2022 og 2/2022 godkjennes. 

 
 
 
020/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Arbeiderpartiet RS6, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,     Arbeiderpartiet 
Forslag i sak 020/22 – referat 6 – konsekvenser ved nedskjæring ved vestmyra skole 
Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da Valnesfjord 
skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne skolebygg med 
unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og kommunestyret har 
de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i skoleverket har måttet 
tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større enheter. Kommunestyret har 
tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og strukturendringene skulle 
satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever og den økonomiske 
situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 2019 og frem til høsten 
2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være redusert med flere titalls 
stillinger. Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen 
og de ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk og ber rådmannen utrede en sak 
hvor det settes fokus på innholdet i skolen, sett opp mot antall årsverk på hver enkelt skole. 
Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og de ansatte får være med å vurdere 
hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en plan på dette arbeidet, slik at vi får 
en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og et godt faglig utbytte for elevene 
skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene tilby lovpålagte oppgaver i forhold 
til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. De ansattes organisasjoner forteller 
at det er blitt en større andel elever med psykiske problemer. Det fryktes at elevene ikke blir 
sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke jobbet forebyggende. Retten til et godt 
psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt 
for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger 
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og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på både arbeidsmiljøloven og 
opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. Det er derfor viktig å opprettholde 
kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke ned antall årsverk i skolen, øker 
allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette er det først og fremst de svakeste 
elevene som taper på. Det er de samme elevene som er avhengig av tett oppfølging av 
kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes både faglig og sosialt. Færre 
kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i klasserommet vil ramme denne gruppen 
hardt. Det er også uheldig og skal ha færre kontaktlærere i skolen i en tid hvor 
kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært mange elever er i dag avhengig av 
denne oppfølgingen. Kommunestyrets vedtak om en uspesifisert reduksjon av 10 stillinger 
innenfor samhandlingsområdet oppvekst og kultur kan få store utfordringer for ulike tjenester, 
spesielt innenfor skole. Kommunestyret er enige i at antall stillinger totalt sett i kommunen må 
reduseres i årene som kommer. For å sikre en god medvirkning i denne prosessen skal dette 
arbeidet forankres blant de tillitsvalgte og endelig beslutning gjøres i formannskapet, etter 
tilrådning fra partssammensatt utvalg.. Dette er med på å styrke trepartssamarbeidet og 
ansvarlig gjøre både tillitsvalgte, kommunedirektør og politikerne. 
Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. kroner 
sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4,5 mrd. 
kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i Side 11 
overkant av 3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver 
og unngå en krise innenfor skoleverket som nevnt ovenfor. Statsbudsjettet skisserer at hver 
grunnskole i kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske 
kommune, som har 4 grunnskoler, utgjør dette 2 000 000 kroner. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren innarbeide 1 640 000 kroner i økonomimelding 1/2022, slik at 
skolesektoren får konsolidert stillingen. 

 
RS1-5 og 7: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmeig vedtatt. 
RS6: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 
(8AP, 3RV, 2SV) stemmer avgitt for AP's forslag. 
 
KOM- 020/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
021/22: Politisk sluttbehandling - Kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategier 
2022-2034 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

I henhold til plan- og bygningslovens § 11-5 vedtas kommuneplanens samfunnsdel med 
arealstrategier 2022-2034 som vedlagt i saken. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

I henhold til plan- og bygningslovens § 11-5 vedtas kommuneplanens samfunnsdel med 
arealstrategier 2022-2034 som vedlagt i saken. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  
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Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 032/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

I henhold til plan- og bygningslovens § 11-5 vedtas kommuneplanens samfunnsdel med 
arealstrategier 2022-2034 som vedlagt i saken. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Areal- og samfunnsplanlegger Liss-Ane Simonsen og kommunedirektør Ellen Beate Lundberg 
orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 021/22 Vedtak: 
Vedtak: 

I henhold til plan- og bygningslovens § 11-5 vedtas kommuneplanens samfunnsdel med 
arealstrategier 2022-2034 som vedlagt i saken. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  

 
 
 
022/22: Prinsippavklaring vedrørende etablering - oppstart konsekvensvurdering 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Kommunestyret ser på planene for industrietablering som en stor mulighet for indre 
Salten, samtidig som det innebærer noen konsekvenser for samfunnet. Det er 
formålstjenlig at det gjennomføres en konsekvensutredning med påfølgende offentlige 
tillatelser, der forutsetningene for en utvikling av et slikt stort teknisk prosjekt kommer 
frem. 
 
Kommunestyret fatter et slikt prinsippvedtak: 
Blastr Green Steel gis adgang til å gå i gang med konsekvensutredninger og 
planprosesser i tråd med fremlagte planer for etablering i Fauske og Sørfold kommuner.  
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 05.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Saken trekkes. 
 
PLUT- 037/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken trekkes. 
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Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Trekkes fra sakslisten, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Ordfører vil trekke saken fra sakslisten og sette den opp til kommunestyret 19. Mai. 

 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt under godkjenning av saklista. 
 
KOM- 022/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken trekkes saken fra sakslisten og den settes opp til kommunestyret 19. mai. 

 
 
 
023/22: Status omstilling Helse og omsorg - gjennomgang av administrativ struktur 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   
 
 

 
Partssammensatt utvalg 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunalsjef Torill Mørkhagen orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PART- 002/22 Vedtak: 
Innstilling til formannskapet: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   
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Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 022/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   

 
Eldrerådet 28.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
ELD- 003/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunalsjef Torill Mørkhagen orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 023/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Hovedstruktur for ny administrativ struktur med tre enhetsnivåer og NAV (partnerskap 
mellom stat og kommune), seks avdelinger og etablering av fellesfunksjoner direkte 
underlagt kommunalsjef for samhandlingsområdet Helse og omsorg, tas til orientering.  
 
Implementering og effektivisering av ny administrativ struktur i helse og omsorg 
gjennomføres iht prosessløp gjennom våren og sommeren 2022 og i tett dialog med 
organisasjonen og arbeidstakerorganisasjonene, og som beskrevet i saken.   

 
 
 
024/22: Vurdering av fremtidig deltakelse i Samordnet innkjøp i Nordland (SIIN) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 
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1. Etter en samlet vurdering av forhold som økonomi, risikobilde og at 

kommunens behov (restportefølje) for innkjøpstjenester ikke vil være dekket 
gjennom SIIN-samarbeidet etter nye avtalevilkår, ser Fauske kommune det 
ikke formålstjenlig å slutte seg til videre innkjøpssamarbeid i det etablerte 
SIIN.  

 
2. Da det vil være en overgangsfase med enkelte inngåtte rammeavtaler som 

følges i SIIN, gis kommunedirektøren fullmakt til å vurdere det mest gunstige 
tidspunkt for å trekke kommunen helt ut av det eksisterende samarbeidet. 
Kommunedirektøren rapporterer status for utmelding av samarbeidet til 
Formannskapet.  

 
3. For å ivareta Fauske kommunes ansvar for innkjøpstjenester, vedtar 

kommunestyret at alternativ 1 i alternativvurderingen; Ut av SIIN. 

Kjøp av ekstern innkjøpstjeneste og etablering av mindre innkjøpssamarbeid, skal 
følges opp i fortsettelsen. Kommunedirektøren bes ta initiativ til etablering av et 
mindre innkjøpssamarbeid for hele eller deler av avtaleporteføljen, fortrinnsvis 
basert på kjøp av eksterne innkjøpstjenester.  

 
4. Fauske kommune knytter seg til bruk av avtaler etablert gjennom Statens 

innkjøpssenter innenfor områder der dette er hensiktsmessig. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Etter en samlet vurdering av forhold som økonomi, risikobilde og at 
kommunens behov (restportefølje) for innkjøpstjenester ikke vil være dekket 
gjennom SIIN-samarbeidet etter nye avtalevilkår, ser Fauske kommune det 
ikke formålstjenlig å slutte seg til videre innkjøpssamarbeid i det etablerte 
SIIN.  

 
2. Da det vil være en overgangsfase med enkelte inngåtte rammeavtaler som 

følges i SIIN, gis kommunedirektøren fullmakt til å vurdere det mest gunstige 
tidspunkt for å trekke kommunen helt ut av det eksisterende samarbeidet. 
Kommunedirektøren rapporterer status for utmelding av samarbeidet til 
Formannskapet.  

 
3. For å ivareta Fauske kommunes ansvar for innkjøpstjenester, vedtar 

kommunestyret at alternativ 1 i alternativvurderingen; Ut av SIIN. 

Kjøp av ekstern innkjøpstjeneste og etablering av mindre innkjøpssamarbeid, skal 
følges opp i fortsettelsen. Kommunedirektøren bes ta initiativ til etablering av et 
mindre innkjøpssamarbeid for hele eller deler av avtaleporteføljen, fortrinnsvis 
basert på kjøp av eksterne innkjøpstjenester.  

 
4. Fauske kommune knytter seg til bruk av avtaler etablert gjennom Statens 

innkjøpssenter innenfor områder der dette er hensiktsmessig. 
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Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Innkjøpsansvarlig/Enhetsleder Tom Seljeås orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 031/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Etter en samlet vurdering av forhold som økonomi, risikobilde og at 
kommunens behov (restportefølje) for innkjøpstjenester ikke vil være dekket 
gjennom SIIN-samarbeidet etter nye avtalevilkår, ser Fauske kommune det 
ikke formålstjenlig å slutte seg til videre innkjøpssamarbeid i det etablerte 
SIIN.  

 
2. Da det vil være en overgangsfase med enkelte inngåtte rammeavtaler som 

følges i SIIN, gis kommunedirektøren fullmakt til å vurdere det mest gunstige 
tidspunkt for å trekke kommunen helt ut av det eksisterende samarbeidet. 
Kommunedirektøren rapporterer status for utmelding av samarbeidet til 
Formannskapet.  

 
3. For å ivareta Fauske kommunes ansvar for innkjøpstjenester, vedtar 

kommunestyret at alternativ 1 i alternativvurderingen; Ut av SIIN. 

Kjøp av ekstern innkjøpstjeneste og etablering av mindre innkjøpssamarbeid, skal 
følges opp i fortsettelsen. Kommunedirektøren bes ta initiativ til etablering av et 
mindre innkjøpssamarbeid for hele eller deler av avtaleporteføljen, fortrinnsvis 
basert på kjøp av eksterne innkjøpstjenester.  

 
4. Fauske kommune knytter seg til bruk av avtaler etablert gjennom Statens 

innkjøpssenter innenfor områder der dette er hensiktsmessig. 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 024/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Etter en samlet vurdering av forhold som økonomi, risikobilde og at 
kommunens behov (restportefølje) for innkjøpstjenester ikke vil være dekket 
gjennom SIIN-samarbeidet etter nye avtalevilkår, ser Fauske kommune det 
ikke formålstjenlig å slutte seg til videre innkjøpssamarbeid i det etablerte 
SIIN.  

 
2. Da det vil være en overgangsfase med enkelte inngåtte rammeavtaler som 

følges i SIIN, gis kommunedirektøren fullmakt til å vurdere det mest gunstige 
tidspunkt for å trekke kommunen helt ut av det eksisterende samarbeidet. 
Kommunedirektøren rapporterer status for utmelding av samarbeidet til 
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Formannskapet.  

 
3. For å ivareta Fauske kommunes ansvar for innkjøpstjenester, vedtar 

kommunestyret at alternativ 1 i alternativvurderingen; Ut av SIIN. 

Kjøp av ekstern innkjøpstjeneste og etablering av mindre innkjøpssamarbeid, skal 
følges opp i fortsettelsen. Kommunedirektøren bes ta initiativ til etablering av et 
mindre innkjøpssamarbeid for hele eller deler av avtaleporteføljen, fortrinnsvis 
basert på kjøp av eksterne innkjøpstjenester.  

 
4. Fauske kommune knytter seg til bruk av avtaler etablert gjennom Statens 

innkjøpssenter innenfor områder der dette er hensiktsmessig. 

 
 
 
025/22: Oppfølging av vedtak - Tverrfaglig samarbeid i samhandlingsområdet oppvekst 
og kultur 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Oppfølging av verbalvedtak i budsjettsaken i kommunestyret desember 2021, som lød 
slik 

«Det må settes inn et tverrfaglig, helhetlig tiltak som rettes inn mot all problematikk 
som er på skolen. Alt fra atferd blant elevene til et skyhøyt fravær. Informasjon om 
tiltaket legges frem for kommunestyret på første møte i 2022»  

er fulgt opp, og saken fremmes for kommunestyret. I en utarbeidet rapport - som 
beskriver nærmere hvordan tverrfaglig samarbeid er utviklet i Fauske kommune over de 
siste 20 årene og hvilke prinsipper som er førende for arbeidet i dag - følger som 
vedlegg i saken.  
 
Vedlagte rapport om helhetlig innsats i oppvekstfeltet tas til orientering.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Oppfølging av verbalvedtak i budsjettsaken i kommunestyret desember 2021, som lød 
slik 

«Det må settes inn et tverrfaglig, helhetlig tiltak som rettes inn mot all problematikk 
som er på skolen. Alt fra atferd blant elevene til et skyhøyt fravær. Informasjon om 
tiltaket legges frem for kommunestyret på første møte i 2022»  

er fulgt opp, og saken fremmes for kommunestyret. I en utarbeidet rapport - som 
beskriver nærmere hvordan tverrfaglig samarbeid er utviklet i Fauske kommune over de 
siste 20 årene og hvilke prinsipper som er førende for arbeidet i dag - følger som 
vedlegg i saken.  
 
Vedlagte rapport om helhetlig innsats i oppvekstfeltet tas til orientering.  
 
 

 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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FOR- 021/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Oppfølging av verbalvedtak i budsjettsaken i kommunestyret desember 2021, som lød 
slik 

«Det må settes inn et tverrfaglig, helhetlig tiltak som rettes inn mot all problematikk 
som er på skolen. Alt fra atferd blant elevene til et skyhøyt fravær. Informasjon om 
tiltaket legges frem for kommunestyret på første møte i 2022»  

er fulgt opp, og saken fremmes for kommunestyret. I en utarbeidet rapport - som 
beskriver nærmere hvordan tverrfaglig samarbeid er utviklet i Fauske kommune over de 
siste 20 årene og hvilke prinsipper som er førende for arbeidet i dag - følger som 
vedlegg i saken.  
 
Vedlagte rapport om helhetlig innsats i oppvekstfeltet tas til orientering.  

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 025/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Oppfølging av verbalvedtak i budsjettsaken i kommunestyret desember 2021, som lød 
slik 

«Det må settes inn et tverrfaglig, helhetlig tiltak som rettes inn mot all problematikk 
som er på skolen. Alt fra atferd blant elevene til et skyhøyt fravær. Informasjon om 
tiltaket legges frem for kommunestyret på første møte i 2022»  

er fulgt opp, og saken fremmes for kommunestyret. I en utarbeidet rapport - som 
beskriver nærmere hvordan tverrfaglig samarbeid er utviklet i Fauske kommune over de 
siste 20 årene og hvilke prinsipper som er førende for arbeidet i dag - følger som 
vedlegg i saken.  
 
Vedlagte rapport om helhetlig innsats i oppvekstfeltet tas til orientering.  

 
 
 
026/22: Etablering av kommunalt sekretariat i Helsefellesskapet Lofoten, Vesterålen og 
Salten – ny behandling i kommunene 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret i Fauske støtter forslaget om et forsøksprosjekt for etablering av 
kommunal ressurs i Helsefellesskapet med til sammen 1,6 årsverk i forsøksperioden 

1. 70 % stilling felles samhandlingsleder som stiller i Helsefellesskap 
2. 30 % stillingsressurs for regional koordinering i hver av de tre regionene 
3. Tjenesten organiseres som administrativt vertskommunesamarbeid etter ny 

kommunelov § 20-2. Stillingen(ene) lokaliseres i tilknytning til relevant fagmiljø i 
deltakerkommunene. Praktiske hensyn, som den tilsattes preferanse, skal telle med i 
vurderingen til lokalisering/ vertskommune. 

4. Forsøksperioden settes til to år fra oppstart. Evaluering av organiseringen skal 
gjennomføres innen utløp av perioden.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
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Kommunestyret i Fauske støtter forslaget om et forsøksprosjekt for etablering av 
kommunal ressurs i Helsefellesskapet med til sammen 1,6 årsverk i forsøksperioden 

1. 70 % stilling felles samhandlingsleder som stiller i Helsefellesskap 
2. 30 % stillingsressurs for regional koordinering i hver av de tre regionene 
3. Tjenesten organiseres som administrativt vertskommunesamarbeid etter ny kommunelov 

§ 20-2. Stillingen(ene) lokaliseres i tilknytning til relevant fagmiljø i deltakerkommunene. 
Praktiske hensyn, som den tilsattes preferanse, skal telle med i vurderingen til 
lokalisering/ vertskommune. 

4. Forsøksperioden settes til to år fra oppstart. Evaluering av organiseringen skal 
gjennomføres innen utløp av perioden.  

 
 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 023/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret i Fauske støtter forslaget om et forsøksprosjekt for etablering av 
kommunal ressurs i Helsefellesskapet med til sammen 1,6 årsverk i forsøksperioden 

1. 70 % stilling felles samhandlingsleder som stiller i Helsefellesskap 
2. 30 % stillingsressurs for regional koordinering i hver av de tre regionene 
3. Tjenesten organiseres som administrativt vertskommunesamarbeid etter ny 

kommunelov § 20-2. Stillingen(ene) lokaliseres i tilknytning til relevant fagmiljø i 
deltakerkommunene. Praktiske hensyn, som den tilsattes preferanse, skal telle med i 
vurderingen til lokalisering/ vertskommune. 

4. Forsøksperioden settes til to år fra oppstart. Evaluering av organiseringen skal 
gjennomføres innen utløp av perioden.  

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 026/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret i Fauske støtter forslaget om et forsøksprosjekt for etablering av 
kommunal ressurs i Helsefellesskapet med til sammen 1,6 årsverk i forsøksperioden 

1. 70 % stilling felles samhandlingsleder som stiller i Helsefellesskap 
2. 30 % stillingsressurs for regional koordinering i hver av de tre regionene 
3. Tjenesten organiseres som administrativt vertskommunesamarbeid etter ny 

kommunelov § 20-2. Stillingen(ene) lokaliseres i tilknytning til relevant fagmiljø i 
deltakerkommunene. Praktiske hensyn, som den tilsattes preferanse, skal telle med i 
vurderingen til lokalisering/ vertskommune. 

4. Forsøksperioden settes til to år fra oppstart. Evaluering av organiseringen skal 
gjennomføres innen utløp av perioden.  

 
 
 
027/22: Rapportering av status på oppfølging av politiske vedtak i kommunestyret pr 
24.03.22 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Statusrapporten vedtaksrapport per 24.02.2022 tas til orientering. 
 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 027/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Statusrapporten vedtaksrapport per 24.02.2022 tas til orientering. 
 

 
 
 
028/22: Innspill til bruk av Iris-fondet 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

* 
 

 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Saken ble enstemmig oversendt kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
 
FOR- 024/22 Vedtak: 
Saken ble oversendt kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag til Iris fondet fra Fauske kommune, foreslått av Marlen Rendall Berg, 
Senterpartiet 
Sjunkhatten folkehøgskole vil gi et felles løft for Salten, Nordland og Norge og bidra til å 
redusere ulikheter, høyne inkludering og minske utenforskap blant unge mennesker. Fauske 
kommune er veldig fornøyd med at Salten regionråd og Iris fondet allerede har støttet 
prosjektet med til sammen 3 millioner. Sjunkhatten prosjektet har fremskaffet 20 millioner av 
egenkapitalen på 40 millioner, og Fauske kommune ber om at Iris fondet støtter prosjektet 
ytterligere med opptil 6 millioner, fordelt på tre år til egenkapitalen. Dette forutsetter at 
prosjektet får fullfinansiering gjennom investeringsmidler over statsbudsjettet. 

 
SP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 028/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Forslag til Iris fondet fra Fauske kommune: 
Sjunkhatten folkehøgskole vil gi et felles løft for Salten, Nordland og Norge og bidra til å 
redusere ulikheter, høyne inkludering og minske utenforskap blant unge mennesker. 
Fauske kommune er veldig fornøyd med at Salten regionråd og Iris fondet allerede har 
støttet prosjektet med til sammen 3 millioner. Sjunkhatten prosjektet har fremskaffet 20 
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millioner av egenkapitalen på 40 millioner, og Fauske kommune ber om at Iris fondet 
støtter prosjektet ytterligere med opptil 6 millioner, fordelt på tre år til egenkapitalen. 
Dette forutsetter at prosjektet får fullfinansiering gjennom investeringsmidler over 
statsbudsjettet. 

 
 
 
029/22: Særutskrift fra kontrollutvalget sak 4/22 - Rapport forvaltningsrevisjon: 
Forebygging og oppfølgning av sykefravær 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Forebygging og oppfølgning av sykefravær er forelagt 
kommunestyret i Fauske og tas til etterretning.  

 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens anbefalinger slik at det 

gjøres tiltak for å sikre:  

 
1. lokal HMS-plan for hver enhet, og egne skriftlige mål for tilstedeværelse.  
2. at HMS-gruppene utarbeider HMS-hjul for sin avdeling.  
3. gjennomføring av risikokartlegging og vernerunder, og at slike kartlegginger 

legges til grunn for planer og tiltak for å redusere risiko.  
4. iverksetting av rutiner for å avdekke, rette opp og forebygge overtredelser av krav 

fastsatt i HMS-lovgivningen.  
5. at aktivitetskalender lages for alle avdelinger.  
6. tilrettelegging for arbeidstakere som har fått redusert arbeidsevne.  
7. utarbeidelse av oppfølgingsplan for sykemeldte innen fire uker.  
8. gjennomføring av dialogmøter for sykemeldte senest innen syv uker.  
9. dokumentasjon for hvordan bestemmelsene om oppfølgingsplan og dialogmøte 

følges. Herunder hvem som har vært innkalt og deltatt i møtene.  

 
3. Kommunestyret merker seg særskilt at det er mangelfull oppfyllelse av krav til 

dokumentasjon, noe som også kom frem i forvaltningsrevisjonsrapport med samme tema 
i 2018. 

 
4. Kommunestyret ber kontrollutvalget foreta en oppfølgning av kommunestyrets vedtak 

innen juni 2022. 

 
 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 029/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Forebygging og oppfølgning av sykefravær er forelagt 
kommunestyret i Fauske og tas til etterretning.  

 



Side 19 
 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens anbefalinger slik at det 
gjøres tiltak for å sikre:  

 
1. lokal HMS-plan for hver enhet, og egne skriftlige mål for tilstedeværelse.  
2. at HMS-gruppene utarbeider HMS-hjul for sin avdeling.  
3. gjennomføring av risikokartlegging og vernerunder, og at slike kartlegginger 

legges til grunn for planer og tiltak for å redusere risiko.  
4. iverksetting av rutiner for å avdekke, rette opp og forebygge overtredelser av 

krav fastsatt i HMS-lovgivningen.  
5. at aktivitetskalender lages for alle avdelinger.  
6. tilrettelegging for arbeidstakere som har fått redusert arbeidsevne.  
7. utarbeidelse av oppfølgingsplan for sykemeldte innen fire uker.  
8. gjennomføring av dialogmøter for sykemeldte senest innen syv uker.  
9. dokumentasjon for hvordan bestemmelsene om oppfølgingsplan og dialogmøte 

følges. Herunder hvem som har vært innkalt og deltatt i møtene.  

 
3. Kommunestyret merker seg særskilt at det er mangelfull oppfyllelse av krav til 

dokumentasjon, noe som også kom frem i forvaltningsrevisjonsrapport med samme 
tema i 2018. 

 
4. Kommunestyret ber kontrollutvalget foreta en oppfølgning av kommunestyrets vedtak 

innen juni 2022. 

 
 
 
030/22: Justering av frist opsjonsavtale Nordkraft/Shell 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune innvilger justering av opprinnelig opsjonsavtale mellom Fauske 
kommune og Nordkraft Prosjekt AS/AS Norske Shell, vedtatt i KOM-067/21 med frist til 
28.02.2022, til ny frist 01.06.2022. Justeringen medfører ikke innføring av opsjonsavgift. 
 
Om det blir behov for ytterligere justering av frist ut over den 1 juni 2022, vil det 
tilkomme opsjonsavgift. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Fauske kommune innvilger justering av opprinnelig opsjonsavtale mellom Fauske 
kommune og Nordkraft Prosjekt AS/AS Norske Shell, vedtatt i KOM-067/21 med frist til 
28.02.2022, til ny frist 01.06.2022. Justeringen medfører ikke innføring av opsjonsavgift. 
 
Om det blir behov for ytterligere justering av frist ut over den 1 juni 2022, vil det 
tilkomme opsjonsavgift. 

 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 025/22 Vedtak: 
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Innstilling til kommunestyret: 
Fauske kommune innvilger justering av opprinnelig opsjonsavtale mellom Fauske 
kommune og Nordkraft Prosjekt AS/AS Norske Shell, vedtatt i KOM-067/21 med frist til 
28.02.2022, til ny frist 01.06.2022. Justeringen medfører ikke innføring av opsjonsavgift. 
 
Om det blir behov for ytterligere justering av frist ut over den 1 juni 2022, vil det 
tilkomme opsjonsavgift. 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 030/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune innvilger justering av opprinnelig opsjonsavtale mellom Fauske 
kommune og Nordkraft Prosjekt AS/AS Norske Shell, vedtatt i KOM-067/21 med frist til 
28.02.2022, til ny frist 01.06.2022. Justeringen medfører ikke innføring av opsjonsavgift. 
 
Om det blir behov for ytterligere justering av frist ut over den 1 juni 2022, vil det 
tilkomme opsjonsavgift. 

 
 
 
031/22: Søknad om kjøp av tilleggsareal - Hammerveien 1, Søbbesva - Famko AS 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Famko AS får kjøpe ca 2200 m2 av kommunal grunn gnr. 103, bnr. 11, som tilleggsareal 
til gnr. 103, bnr. 1169.  
 
Arealet selges til takst. 
 
Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med kjøpet. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Famko AS får kjøpe ca 2200 m2 av kommunal grunn gnr. 103, bnr. 11, som tilleggsareal 
til gnr. 103, bnr. 1169.  
 
Arealet selges til takst. 
 
Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med kjøpet. 
 

 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 026/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Famko AS får kjøpe ca 2200 m2 av kommunal grunn gnr. 103, bnr. 11, som tilleggsareal 
til gnr. 103, bnr. 1169.  
 
Arealet selges til takst. 
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Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med kjøpet. 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 031/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Famko AS får kjøpe ca 2200 m2 av kommunal grunn gnr. 103, bnr. 11, som tilleggsareal 
til gnr. 103, bnr. 1169.  
 
Arealet selges til takst. 
 
Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med kjøpet. 

 
 
 
032/22: Økning av festeavgift for grav i Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 24.03.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar at avgiften for feste av grav i Fauske kommune settes til 
kr. 150,- pr. år med virkning fra 01.01.2022. 
 
Avgift for feste av grav reguleres deretter årlig etter endring i konsumprisindeksen. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommunestyre vedtar at avgiften for feste av grav i Fauske kommune settes til 
kr. 150,- pr. år med virkning fra 01.01.2022. 
 
Avgift for feste av grav reguleres deretter årlig etter endring i konsumprisindeksen. 
 

 
Formannskap 24.03.2022: 
 
 
Behandling: 
Økning av festeavgift for grav i Fauske kommune, foreslått av Hilde Johanne Dybwad, 
Arbeiderpartiet 
Kun endre fra 150 kr til 200 kr ellers likt med innstilling. 

 
Karl Gunnar Strøm (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Han har behandlet saken som 
medlem i Fauske kirkelige fellesråd. 
Strøm ble enstemmig erklært inhabil. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 7 (2AP, 1FRP, 1H, 1KRF, 1R, 1SP) 
mot 1 (1AP) stemme avgitt for AP's forslag. 
 
FOR- 028/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar at avgiften for feste av grav i Fauske kommune settes til 
kr. 150,- pr. år med virkning fra 01.01.2022. 
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Avgift for feste av grav reguleres deretter årlig etter endring i konsumprisindeksen. 
 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Karl Gunnar Strøm (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Han har behandlet saken som 
medlem i Fauske kirkelige fellesråd. 
Strøm ble enstemmig erklært inhabil. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 032/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre vedtar at avgiften for feste av grav i Fauske kommune settes til 
kr. 150,- pr. år med virkning fra 01.01.2022. 
 
Avgift for feste av grav reguleres deretter årlig etter endring i konsumprisindeksen. 

 
 
 
033/22: Interpellasjon til kommunestyremøte 7. april 2022 - Tilfluktsrom 
 
 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Interpellanten leste interpellasjonen. 
 
KOM- 033/22 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Status tilfluktsrom i Fauske kommune: 

· Det er DSB ved sivilforsvaret som skal gjennomføre tilsyn og påpeke mangler 
ved tilfluktsrom. 

· Eiere og brukere av tilfluktsrom er pliktig til å vedlikeholde tilfluktsrommene. 
· Fauske kommune har etter sivilbeskyttelsesloven derfor bare ansvar for at 

tilfluktsrom er i forsvarlig stand i egne bygg. 
· Har vært ført jevnlig tilsyn og vedlikehold, men behovet for tilfluktsrom har vært 

vurdert mindre og oppfølging har fra sentralhold vært redusert de senere år. 
· Økt fokus de siste to år - og spesielt den senere tid 
· Tilfluktsrommene brukes til andre formål i det daglige - er ikke noe til hinder for 

det. Krav om klargjøring innen 72 timer. 
· Fauske kommune har også et informasjonsansvar  - bruker hjemmesidene, men 

uavklart avgrensing hva som er sensitiv informasjon. - særlig om private rom. 
· Offentlige tilfluktsrom er for innbyggere - få offentlige rom i DSB sin oversikt.  

Private skal dekke de private eiernes behov - kan skape utfordringer om oversikt 
oppfattes feil. 

· Sivilforsvaret sender ikke oppdatert info til kommunene - kan medføre 
feilinformasjon fra kommunen. 

  
· I tillegg til årlig tilsyn, har kommunen nettopp gjennomført en mer omfattende 

vurdering av de tilfluktsrommene vi har ansvaret for. 
· Avdekket mindre avvik, som er, eller vil bli rettet i løpet av kort tid. 

· Klargjøring innen 72 timer 
· Nødstrømsdekning 
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· Beredskapsutstyr - manglende beskrivelse av behov --> 
Sivilforsvarets sitt ansvar 

· Har hatt oversikt over tilfluktsrom på hjemmesider siden 2019 
· Mottatt fra Sivilforsvaret 
· Var i liten grad oppdatert 

· Lokaler eid av Fauske kommune 
· Finneid skole 
· Helsetunet 
· Familiens hus 
· Erikstad skole 

· Lokaler med uavklart ansvarsforhold 
· Tareveien 7 (tennishallen) 
· Fauske vg.sk (usikkert) 

· Liste på hjemmeside fra februar 2022 er mottatt fra Sivilforsvaret, men har 
fortsatt feil og mangler 

  
· Det skjer mye på dette området fra sentralt hold, så det kan komme endringer i 

både krav og rutiner på relativt kort varsel. 
· Fauske kommune skal ha møte med Sivilforsvaret for å kvalitetssikre oversikt og 

avklare ansvar 
· Vil etter det tilpasse informasjonen på våre hjemmesider. 

 
 
 
034/22: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 7. april 2022 - Anmodning om 
bosetting av flyktninger 2022 
 
 

 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 034/22 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Pkt. 1: 
Antall bosatte flyktninger kommer på anmodning fra UDI og Fauske kommune har fulgt det 
antallet kommunen er anmodet om. Ressursene til integreringsavdelingen i Fauske er 
redusert i takt med antall flyktninger de skal levere tjenester til. Dette gjelder både årsverk 
knyttet til flyktningtjenesten og årsverk knyttet til voksenopplæringen. Når det over år bosettes 
færre flyktninger i kommunen, reduseres både behovet for tjenesteleveranse og ressursene 
som følger med bosettingen. Kvaliteten på tjenestene opprettholdes likevel for de som har 
krav på dette. 
Hvis bosettingstallet i kommunen øker slik som forutsatt i formannskapssak 033/22 vil både 
kravet til tjenestevolum og ressursene som følger med bosettingen igjen øke. Det gir 
kommunen anledning til å midlertidig øke antall årsverk som jobber i tjenesten slik at kravene 
som kommunen skal oppfylle gjennom bosettingen ivaretas.  
 
Pkt. 2: 
Flyktningebarn som bosettes i Fauske kommune har krav på nødvendige tjenester på lik linje 
med andre barn som er bosatt og vokser opp i kommunen. Tjenester som gis til barn og unge 
i Fauske kommune fordeler seg på mange ulike enheter, alt etter hvilket lovverk som 
regulerer tjenesteleveransen. Barn som har traumer kan ha krav på tjenester fra kommunen, 
eller fra spesialisthelsetjenesten. Dette må kartlegges i hvert enkelt tilfelle. 
Kommunepsykolog, psykiatrisk helsesykepleier, pedagoger i skole og barnehage, pp-
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tjenesten, helsesykepleiere i skole og videregående samt fastleger og kommuneleger kan i så 
måte bli involvert. Alle disse sorterer både under ulike enheter, men også under ulike 
samhandlingsområder.  
Kommunen skal hjelpe barna. Kommunen forutetter også at det i den kritiske situasjonen som 
har oppstått i Europa også følges opp fra regjering og storting i forhold til å kompensere de 
ressurser kommunen må bruke for å hjelpe mennesker i nød. Mange ordninger er allerede 
etablert, og det kommer varsel om nye ordninger fortløpende. Kommunen må tilpasse seg 
behovet etter hvert som dette kartlegges, og skal finne løsninger for å ivareta rettighetene til 
barna som bosettes.  
På samme måte som under pandemien, er det opprettet et prosjektnummer for registrering av 
utgifter ut over ordinært budsjett, slik at dette kan kompenseres gjennom økte overføringer fra 
staten.  
 
Pkt. 3: 
Det er en misforståelse at en fastlege er sagt opp pga. Robek. Det er fastleger som selv har 
sagt opp sine stillinger. Kommunestyret gjorde i budsjett 2022 vedtak om å redusere 
kostnader på tilsvarende en legestilling. Denne innsparingen jobbes det nå med å finne en 
løsning på.  

 
Den tverrfaglige ressursgruppen som sorterer under ulike enheter og samhandlingsområder 
koordinerer og planlegger tjenestene. Dette gjøres på en slik måte at helsetjenester, det være 
seg alt fra oppfølging fra helsesykepleier, sykepleiertjenester eller legetjenester og inkluderer 
blant annet screening, helsesjekk og oppfølging fra legetjenesten. Det planlegges at ordinært 
legetilsyn gis til de flyktningene som har behov for det. 

 
Et økt antall flyktninger vil medføre behov for økte ressurser i i tjenesten og man forutsetter at 
dette kompenseres gjennom økte overføringer fra staten. Flyktningsituasjonen kan derfor 
medføre at planlagt nedfasing av tjenesten i samhandlingsområdet Helse og omsorg enten 
blir forsinket eller må revurderes. KS fylkesårsmøte Nordland, Troms og Finnmark vedtok 
også en uttalelse hvor man forutsetter at kommunene blir kompensert for de økte kostnadene 
flyktningestrømmen vil utgjøre.  

 
 
 
 


